
Saksprotokoll i hovudutval for næring -  17.02.2021 
 
Mark Taylor (MDG) sette fram slikt forslag på vegner av A, MDG, Sp, SV, V, KrF: 

 
«Tillegg: 
 
3. Hovudutval for næring meiner at det er særs viktig å starte raskt opp utviklingsprosjektet 
 «Marin satsing 2020 -2030 - Lønnsam og berekraftig sjømat» og ber fylkesdirektøren 
prioritere ei sak om finansiering til neste møte i hovudutvalet.  
 
4. Hovudutval for næring ber om ein status for arbeidet med fiskerihamner inkludert ei eiga 
sak/orientering med grundigare innblikk i behov og moglegheiter for tilskotsordning for 
elektrifisering av fiskerihamnene.» 

 
 
Avrøysting 
 
Fylkesdirektør innovasjon og næringsutvikling sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
Taylor sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 

1. Hovudutval for næring vedtek Marin tiltaksplan 2021.  
 

2. Fylkeskommunen tek ikkje del med fellesstand på ei ev fysisk AquaNor 2021. 
 
3. Hovudutval for næring meiner at det er særs viktig å starte raskt opp utviklingsprosjektet 

 «Marin satsing 2020 -2030 - Lønnsam og berekraftig sjømat» og ber fylkesdirektøren 
prioritere ei sak om finansiering til neste møte i hovudutvalet. 

  
4. Hovudutval for næring ber om ein status for arbeidet med fiskerihamner inkludert ei eiga 

sak/orientering med grundigare innblikk i behov og moglegheiter for tilskotsordning for 
elektrifisering av fiskerihamnene. 

 
 


